
 

 

 صورتجلسه

 مباحث و مذاکرات:

قرارشد امانت کتاب فقط با حضور خود فرد صورت گیرد. با توجه به  .نظر صورت گرفت تبادلقوانین گردش و امانت در خصوص -1

اینکه تمام اموال کتابخانه بر عهده کتابدار واحد است چنانچه مراجعی قوانین و مقررات کتابخانه را رعایت نکند، کتابدار این اختیار 

 را دارد تا از ارائه کتاب خودداری نماید. 

کتابخانه جای حذف  واحدها صحبت صورت گرفت و ریاست کتابخانه تاکید داشتند؛در خصوص نگرانی از حذف کتابخانه در  -2

 بماند. روشن بخانه حتی به صورت نمادین، اکت شود چراغشدن ندارد و حذف آن خیانت به فرهنگ و کشور است. باید سعی 

ولی قدرت خرید تقریبا به دو سوم رسیده  ود، سال گذشته ب تاب به همان مبلغبا توجه به اینکه بودجه امسال برای خرید ک -3

 است. 

و هشی دانشکده بحث ومعاون پژدر خصوص مشکلات بخش مخزن و مطالعه کتابخانه دانشکده معماری و شهرسازی با حضور  -4

نسبت به تفکیک بخش مخزن از بخش مطالعه اقدام  ،بعد از دریافت بودجه در اولین فرصت  تبادل نظر صورت گرفت و قرار شد

 لازم صورت گیرد. 

 شد نمایشگاه، کتاب های خریداری شده را به نمایش بگذارند و لیست خرید را در سایت قرار دهند. از واحدها خواسته  -5

است و این امر منجر زبانان این المپیاد تیر، دانشگاه ما بعنوان یکی از می 20در تاریخ  زیست با توجه به فرارسیدن المپیاد جهانی -6

 به بازسازی کتابخانه مرکزی شده است.

 و پژوهشکده های دانشگاه شهید بهشتیهای دانشکده ها هماهنگی کتابخانهشورای عنوان جلسه : 

 شماره جلسه:

 مین جلسهسوبیست و 

 محل تشکیل جلسه:

 معماری و شهرسازیدانشکده 
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 پیغمبردوست، موسیوند ،، موسوی آذر، ساحل یوسفیعابدیخانم ها : افراد غایب : 

 نجفی و عبدی  ،آقایان 
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 دستور جلسه:

 تایید نهایی قوانین گردش و امانت  .1

 تسویه نهایی خرید نمایشگاه کتاب .2

 1397انتخاب دبیر شورا برای سال  .3

 



 

 

 شنبه تهیه می شود. انعکاس فعالیت های کتابخانه در این نشریه می تواند موثر و مفید باشد. 4هر  "آیین خرد"اخبار نشریه  -7

سان شد از پیام ر تصمیم گرفته ،ای مکاتبات اداریدر خصوص ابلاغ دانشگاه مبنی بر عدم استفاده از پیام رسان تلگرام بر -8

  جایگرین دیگری استفاده شود. 

یگان در صفه اول بصورت را 20با توجه به تجاری سازی و تولید علم و رعایت کپی رایت در زمینه استفاده از پایان نامه ها، -9

 یسه دانشگاه رسیده است. هیئت رئبه تصویب ایان نامه، برای دریافت پ دریافت هزینه در دو سال اخیراختیار همه قرار می گیرد. 

در زمینه حذف جریمه توسط سامانه پند،  در خصوص تهیه گزارش از مشکلات سامانه پند، بحث و تبادل نظر صورت گرفت. -10

 قرار شد از طریق خانم جهانگیری پیگیری لازم صورت گیرد. 

کتابداران حاضر در جلسه صورت گرفت و خانم آمایه بعنوان دبیر اصلی و خانم میرزا جهت انتخاب دبیر جدید قرعه کشی از -11

 بزرگ بعنوان  علی البدل انتخاب شدند.

مقرر شد در جلسه بعد موارد زیر مد نظر قرار گیرد.-12  

  .ص شوندحدها مشخالف( در خصوص میزبانی جلسات، وا  

  گیرد.ن، اساتید مدعو، کارکنان شرکتی و... مورد بررسی قرار(وضعیت امانت برای بازنشستگان، فارغ التحصیلاب

 

 

 مصوبات: 

در اولین فرصت برای واحدها ارسال شود. مقرر شد آیین نامه قوانین گردش و امانت به تایید شورا رسید و-1  

بخش مخزن و مطالعه کتابخانه با نظر معاونت پژوهشی دانشکده و شورای جلسه، تصمیم گرفته شد -2

 دانشکده معماری از هم تفکیک شود و سیستم کتابخانه به صورت باز اداره شود. 

سایت قرار داده شود.نمایشگاه تازه های کتاب در واحدها برگزار شود و لیست کتابهای جدید در  -3  

مرکزی تهیه مشکلات جدید از سامانه پند و ارسال برای معاون محترم کتابخانه -4  

ایجاد سایت در گوگل داک توسط خانم مقیمی جهت اطلاع رسانی بیشتر سامانه پندپیگیری  -5  

شنبه اول هر ماه برگزار شود. چهارجلسات شورا -6  

9713انتخاب خانم آمایه بعنوان دبیر جلسه سال  -7  

 با تشکر

 دبیر شورای هماهنگی

 


